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Protokół posiedzenia nr 84/2023 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 27 czerwiec  2023r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.30 

 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta  – Ryszard Niedziółka   

Zastępca Burmistrza Miasta  – Karol Lizurej.    

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Pracownik Urzędu - Elżbieta Kaczan 

Pracownik Urzędu - Mariusz Buniowski 

Architekt - Adam Syczewski 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Katarzyna Hoszkiewicz  

 

Ad pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej RM Wioletta Czech, 

która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad pkt 2.  

Następnie przewodnicząca obrad przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.   Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1. projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyn: 

3.1.1. rozpatrzenie uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyna, 

3.1.2. uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. 

3.2 trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej 

Kętrzyn. 

3.3 powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

3.4  odmowy przyjęcia do realizacji wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie.          

3.5 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

3.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

3.7 uchylenia Uchwały Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku w sprawie zakresu          

i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze roku budżetowego.  

3.8 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

3.9 powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania wszystkich 

okoliczności powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za lata 2009-2016.   

4.  Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia Komisji w sprawie 

wykonania budżetu miasta za rok 2022. 

4.1 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2022 rok.   

4.2 opinia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu miasta za 2022 rok.. 

4.3 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 
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5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania 

budżetu Miasta w 2022 roku. 

6. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2023r. 

7. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kętrzynie na II półrocze 2023r.  

8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołu nr 82/2023 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 8 członków                     

w głosowaniu 8 głosów  „za” – porządek został przyjęty.  

 

Ad pkt 3. Pracownik Urzędu Elżbieta Kaczan omówiła projektu Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyn.  

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem …- jakie były decyzje komisji w tej sprawie? 

Jeśli dziś nie odrzucimy uwagi uwzględnionej w Studium to czy cała procedura będzie musiała 

zostać wznowiona? Jaki jest to czas? Jaki jest koszt Studium?  

Pracownik Urzędu Elżbieta Kaczan poinformowała, iż z decyzji komisji nie można było 

wysnuć jednoznacznej opinii. Decyzją Burmistrza jest odrzucenie uwagi. Czas ponowny 

realizacji Studium to ok 2 miesięcy. Koszt Studium wynosi 115600,00 zł., procedura 

ponownego rozpatrzenia nie zmieni kosztów, gdyż umowa uwzględnia ewentualne zmiany.  

3.1.1. Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech przeszła do opiniowania rozpatrzenie uwagi 

wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyna. Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów 

„za”, 3 głosy „ przeciw”-  uwaga została odrzucona.  

3.1.2. Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech przeszła do opiniowania uchwalenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. Komisja przy  

udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymujące się”-  

opinia pozytywna.   

3.2. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Hoszkiewicz przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Kętrzyn. Uwag  nie wniesiono. Komisja przy  udziale 

8 członków obecnych na sali w głosowaniu 8 głosów „za”-  opinia pozytywna.   

3.3 Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż Komisja Edukacji, Zdrowia, Kultury i Spraw 

Socjalnych do członków zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych powołała Sekretarz Miasta Halinę Kuriatę, Radną Helenę Szymkiewicz oraz  

Radnego Jana Mickiewicza. Radny Dariusz Duczek zaproponował Radną Marzenę Gajek, 

która wyraziła chęć uczestnictwa. Radna Marzena Gajek zaproponowała Radnego Jerzego 

Baranowskiego, który również wyraził zgodę. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech przeszła do opiniowania projektu uchwały 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych wraz z wytypowanymi kandydatami. Komisja przy  udziale 8 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymujący się” -  opinia pozytywna.  



 3 

3.4.  Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie odmowy przyjęcia do realizacji 

wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie. Radni nie wnieśli uwag. Komisja 

przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 8 głosów „za”-  opinia pozytywna.   

3.5. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem…- w sprawie wyjaśnienia kredytu, jakie będzie 

jego przeznaczenie?   

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła każdą pozycję wypisana w zmianach w budżecie 

miasta. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, iż wiele rzeczy było zmienianych i 

naprawianych po kwietniu gdyż wtedy następuje ostateczne zamknięcie roku, wówczas 

okazywało się ile zostaje wolnych środków własnych. Można oczywiście planować tak, by w 

grudniu zabezpieczyć środki własne, jednak jest to niebezpieczne i ryzykowne. Chciałbym 

również poinformować, że mamy nowe stawki dotacji dla przedszkoli i około 3 mln zł 

będziemy musieli dołożyć jeszcze w tym roku. Chciałbym  podkreślić, iż te pieniądze nie będą 

mogły być wydatkowane bez uchwały Rady.  

Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech poinformował, że prościej jest chyba jednak zapewnić 

wynagrodzenia pracownikom do końca roku.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, iż 500 tyś. przeznaczone będą na odsetki 

zaciągniętych już wcześniej kredytów, a 1 mln na wynagrodzenia. Informuje również, że 

możemy maksymalnie wziąć o 1,5 mln więcej kredytu jednak po przeprowadzonej analizie 

uważa, że byłaby to zbyt dużym obciążeniem na kolejne lata…- Do tej pory przeznaczaliśmy 

własne środki na inwestycje, dlatego też zachodzi potrzeba uzupełnienia środków. Następnie 

Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego projektu uchwały. Komisja przy  

udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 2 głosy „ przeciw”,2 głosy „ 

wstrzymujące się” -  opinia pozytywna.  

3.6 Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn 

na rok 2023. Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego projektu uchwały. 

Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 3 głosy                      

„ przeciw”, 1 głosy „ nie brał udziału” -  opinia pozytywna.  

3.7 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze roku budżetowego. 

Radni nie wnieśli uwag.  Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego projektu 

uchwały. Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosy „za”,                     

2 głosy „ wstrzymujące się”-  opinia pozytywna.  

3.8.  Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. Uwag nie wniesiono.  Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego 

projektu uchwały. Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów 

„za”, 1 głos „ wstrzymujące się”-  opinia pozytywna.  

3.9. Przewodnicząca Komisji Wioletta Czech poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania 
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wszystkich okoliczności powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za 

lata 2009-2016, jest projektem radnego Daniela Sapińskiego.  

Radny Jerzy Baranowski uważa, że do czasu zakończenia postępowania sądowego nie mamy 

narzędzi do badania tej sprawy.  

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania powyższego projektu uchwały. Komisja 

przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „przeciw”, 1 głos                         

„ wstrzymujące się”-  opinia negatywna.  

Ad pkt 4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia 

Komisji w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2022. Uwag nie wniesiono.  

4.1. Przewodnicząca przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia       

Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2022 rok. Komisja przy  udziale 8 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „ za”,  6 głosów „ wstrzymujące się”-  opinia 

pozytywna. 

4.2. Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „ za”,  3 głosy                      

„ wstrzymujące się”, 1 głos „ nie brał udziału”-  opinia pozytywna.  

 

4.3. Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały w sprawie opinia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu miasta za 2022 rok. Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 

4 głosy „ za”,  3 głosy  „ wstrzymujące się”, 1 głos „ nie brał udziału”-  opinia pozytywna.  

Ad pkt 5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z 

kontroli wykonania budżetu Miasta w 2022 roku. Uwag nie wniesiono. 

Ad pkt 6. Przewodnicząca przeszła do przedstawienia zaproponowanego planu pracy komisji 

na II półrocze 2023 r. 

1. Utrzymanie zieleni miejskiej na terenie Kętrzyna. 

2.Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2023 r.  

3. Funkcjonowanie miejskiego targowiska. 

4.Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

5.Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na posiedzenia Rady Miejskiej.  

Radny Jerzy Baranowski zgłosił poprawkę do planu pracy komisji w punkcie 1 i 3: 

1.Ocena utrzymania zieleni miejskiej na terenie Kętrzyna.  

3. Ocena funkcjonowania miejskiego targowiska. 

 

Następnie przewodnicząca przeszła do opiniowania zaproponowanej poprawki radnego 

Jerzego Baranowskiego. Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu        

8 głosów „ za”-  opinia pozytywna.  
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Ad pkt 7. Komisja w toku dyskusji ustaliła następujący plan pracy Komisji na II półrocze 

2023r.  

1. Ocena utrzymania zieleni miejskiej na terenie Kętrzyna. 

2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2023r.  

3. Ocena funkcjonowania miejskiego targowiska.  

4. Ocena utrzymania i analiza kosztów cmentarzy miejskich. 

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

1. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na posiedzenia  Rady Miejskiej. 

 

Następnie przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu stanowiska   w sprawie 

zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2023r. Komisja przy udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu : 8 głosów „za” - 

pozytywnie przyjęła stanowisko.  

Ad  pkt 8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radna Marzena Gajek wnioskuje o: 

- ustawienie koszy przy przestankach na ul. Klonowej oraz ul. Jaśminowej.  

 -ustawienie większej ilości pojemników na odchody zwierzęce na terenie osiedli oraz proszę 

o taki pojemnik na osiedlu Jaśminowej bliżej ulicy Poznańskiej oraz wzdłuż ulicy Klonowej 

przy Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym im. św. Jana Pawła II.   

Zwraca się z pytaniem w sprawie: 

- ustawionej ławki na ul. Poznańskiej przy sklepie „Na górce”. Kto jest odpowiedzialny za 

sprzątanie terenu wokół ławki? Do kogo ona należy? 

-  autobusu, czy to prawda, że od prawie miesiąca nie jest w trasie gdyż uległ awarii, czy jest 

już sprawny i ruszył w trasę? 

- autobusu, który  uległ wypadkowi. Jakie są szkody? Ile czasu potrwa naprawa?  

- braku widoczności tyłu autobusu przez kierowcę. Powoduje to, że młodzież dokonuje aktu 

wandalizmu. Czy istnieje możliwość wstawienia kamer lub znalezienia innego skutecznego 

rozwiązania na to by osoba odpowiedzialna za autobus miała możliwość monitorowania co się 

w nim dzieje? Proszę o Kontrole w godzinach popołudniowych w nowych autobusach np. 

strażnika Miejskiego czy innej osoby. Młodzież obecnie darmowa komunikację próbuje 

traktować jako formę rozrywki. Niestety tył autobusu nie posiada kamery i w razie wandalizmu 

trudno będzie znaleźć sprawcę. Kontrole być może odstraszą te masowe wycieczki.  

Radny Edward Mitros zwraca się z pytaniem w sprawie: 

Kwoty, kosztów utrzymania komunikacji miejskiej w maju br. oraz grudniu 2022 r. 

Radny Jerzy Baranowski  zwraca się z wnioskiem w sprawie: 

Uprzątnięcia pozostałości po ławkach w Parku Różanym na ul. Daszyńskiego.  

Ad pkt 9.Przyjęcie protokołu nr 82/2023 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 82/2023 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 8 członków, w głosowaniu 8 głosów „za” -  przyjęto 

protokół. 

 

 

 



 6 

Ad pkt 10.  Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 
 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz (-) 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej 

                                                                                (-) Wioletta Czech 


